
Bestyrelsesmøde den 18.5.23 i Nordby Sogns Borgerforening
Tilstede:  Benjamin, Helle D. B., Sofie, Merete, Niels, Erik
Afbud fra Jette
Forplejning: Helle

DAGSORDEN:

1) Godkendelse af dagsorden: Godkendt

2) Godkendelse af referat: Godkendt

3) Arbejdsgruppe lejrpladsen – Gregers fortæller om, hvordan sæsonen er gået:
- Vådt pga grundvandet står højt og megen regn – et ønske om et dræn.
- I sæsonen er der ugevagter – frivillige som Gregers har styr på.
- Samsø kommune klipper græsset – de frivillige justerer kanter m.m.
- Slagbænk opsat til opbevaring, dog ikke hængekøjer pga. risiko for fugtskader.
- Gæster af Lejrpladsen kommer fra hele verden
- Der er opsat El stik/opladning
- Vejret har drillet fra tørke og forbud mod afbrænding til regntid, med rigelig vand på 
pladsen.
- Kun få klager fra gæster, sumpet område og fyldt skraldespande ved den off. 
Parkeringsplads, manglende læ fra øst.
- God økonomi i Lejrpladsen, når de faste udgifter er fratrukket.
- Forbedringer ved Eltavlen: beskyttende tag, hylder til cykelbatteri og mobiltelefoner.
- Markedsføring: Visit Samsø – udinaturen.dk, shelter appen, NSBF hjemmeside.
- Forslag at undersøge om vi kan leje hele pladsen.

4) Sct. Pouls møde 24/1 – Eventuelt en lidt anden vinkel; 
Første del med oplæg over nogle få overordnede emner og anden del med spørgsmål 
fra salen. Ordstyrer Inge-Dorte og Benjamin, som også kommer med et oplæg.
Inddrage vha. kort og/eller farve.

5) Værdier – formuleret i 2012 af daværende bestyrelse:
Det besluttes at fjerne dokumentet fra hjemmesiden.

6) Hjemmesiden – orientering:
Inge-Dorte er ved at opdatere hjemmesiden.

7) Juletræet blev tændt – kort opfølgning:
En rigtig hyggelig eftermiddag - Traktement giver god mening, da det samler folk. 

8) Generalforsamling den 7.3.24 – de første forberedelser:
Sofie og Helle på valg.

8) Kort status fra andre arbejdsgrupper: Ballebjerg, badebroen, byhaven, lokalplan:
- Badebro: intet nyt
- Byhaven: i dvale
- Ballebjerg: Flagstang lagt ned.
- Vinter badegruppen: intet nyt fra Kommunen og der vinterbades og alle er 
velkomne☺
- Lokalplan: Første møde afholdt og næste møde 22/1.

9) Næste møde – 10/1 kl. 18.00 – 19.00.


